
Ei stolt fortid – men framtid?



Spillum IL = Nord-Trøndelag Skikrets

• Tynn nyrekruttering

• Få i aldersgruppa 13-16 år

• Flere aktive juniorløpere

• Noen få aktive seniorer

• Stor engasjement blant ledere



Det var en gang for lenge siden…



Åre – sju år senere (2022)
(vi er bare halvparten igjen)



Hva har skjedd?



Kommer gullårene tilbake?



Og hvis svaret er nei…



Hvem har da 
skylda for at 
sola ikke 
lenger stråler 
over 
nordtrøndersk 
skisport?



Det er i alle fall to årsaker:



Det blir mildere….



Gisle Løseth...☺))



For gjennom sin jobb som 
anleggsrådgiver i Trøndelag 

fylkeskommune har Gisle blant annet 
bidratt med 

dette de siste årene?



Vukuhallen
Hållinghallen
Liernehallen

Steinkjerhallen
Friidrettshallen

Rørahallen
Røyrvikhallen
Fotballhallen
etc..etc..etc..

«100» nye kunstgressbaner



Og om vi tror at dette ikke har 
negativ innvirkning på 

skiaktiviteten, da er vi ganske 
naive.



Så da er vel løpet kjørt...?????



Men hva om vi?

- Setter klubbarbeid – og klubbarrangement i fokus

- Tør å endre krets-terminliste og samlinger

- Utnytte pandemien 

- Endre oss selv



Klubben må være nummer 1!



- Hvis vi mener klubben er viktig, 
hvorfor får ikke klubben rom til egne 

helgearrangement?
- Må distansene på skirenn være de 

samme som i 1975?
- Hvis vi vet flere deltakere kommer på 
tomannsstafetter – hvorfor har vi ikke 

flere slike stafetter?



…og hvorfor må vi ha de 
hardeste øktene/testrenn på 

samlinger for unge?



«Målet er at skiidretten skal legge 
til rette for flest mulig, lengst 

mulig og best mulig.»
(Et av hovedmålene i strategidokumentet til Norges Skiforbund)



Det betyr å ta vare på 
«de to» som kom på 

trening. 
(og ikke fokusere på de 

som ikke kom!)



Men…uten foreldrene stopper 
skisporten i Nord-Trøndelag



Men hvordan møter vi de nye?



Tør vi også ta et oppgjør 
med oss selv?



La oss snakke om Lene på 21 år



Dette er hennes hverdag som 
skitrener:

- Alt var bedre før…
- Før i tida, da altså….

- Nedgang, nedtur, motgang… 



Må det være sånn?



Men hva om vi heller…

- Bruker pandemien  
for alt det er verdt
- Nullstiller oss
- Begynner å 

framsnakke i stedet 
for selvskading



Og så var det disse negative 
journalistene da…



Som journalist opplever jeg at 
skiledere er svært så flinke til å 

snakke ned sin egen idrett.



Hvorfor kan ikke skiledere 
framsnakke sin aktivitet, i stedet 

for å trekke fram nedgang, 
kostnader, snømangel og frafall i 

møte med journalister?



Joda, mye var bra før.
Men nå er nå!



For det finnes lyspunkt



Godt drevne klubber med ambisiøse 
og innovative trenere/ledere.



Skiutvikler Vilde



Etablert og godt samarbeid 
på tvers av klubber: 

- Namdal Ski
- Team Innherred
- Stjørdal-Lånke-Meråker



Ny anleggsstruktur 
er på trappene.
Det blir større 

fokus på anlegg 
tilpasset barn og 

unge enn 
senioridrett.  



Men: Det er opp til oss selv!



For å utføre store 
prestasjoner og løse 
kompliserte problem, må 
alle aktørene i fellesskapet 
ville det samme, gjensidig 
hjelpe og støtte og få fram 
det beste i hverandre, 
skape en kultur der den 
positive viljen til 
samhandling kommer 
innenfra - og med lyst og 
humør.


